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 AKADEMICKÝ SENÁT 

  

  

V Praze dne 11. června 2024 

UKPF/331325/2024 

Zápis z 6. zasedání Ekonomické komise Akademického senátu Právnické fakulty UK 

konaného dne 11. června 2024 od 14:00 hod. 

Přítomni:  Čech, Hurychová, Chmela, Malý, Nedzbala, Sedláček, Sobotka, Wenkeová 

Omluveni:  Brída, Linzer, Milichovský, Říha, Tomášek 

Hosté: Boháč, Hájek, Sojka, Voňavková, Gerloch, Hrubešová, Kovářová, Kohout, Čerychová, 

Fialová, Schmidtová, Šrejberová 

Předseda ekonomické komise kol. dr. Sedláček přivítal všechny přítomné, potvrdil usnášeníschopnost 

komise a představil program zasedání. 

Program: 

1. Úvod 

2. Rozpočet PF UK na rok 2024 

3. Právní jednání (návrh smlouvy o dílo) k investiční akci PF UK – fasády a okna 

4. „Akce spotřebiče“ na PF UK 

5. Různé 

1. Úvod 

Kol. dr. Sedláček v úvodu představil jednotlivé body programu, které stručně okomentoval a vyzval 

k připomínkám. Žádné připomínky nebyly vzneseny. 

2. Rozpočet PF UK na rok 2024 

Kol. dr. Sedláček uvedl tento bod a poděkoval Bc. Hájkovi a Ing. Schmidtové za zpracování návrhu 

rozpočtu PF UK na rok 2024, který byl již projednán 3. června 2024 kolegiem děkana. Bc. Hájek 

následně uvedl, že letos byl zpracován rozpočet velmi detailně, aby maximálně odpovídal skutečné výši 

nákladů a výnosů. Předkládán je vyrovnaný rozpočet, ve výši 368 milionů Kč. S každým vedoucím 

oddělení byl návrh rozpočtu diskutován, aby se dosáhlo efektivního rozdělení finančních prostředků. 

Dále postupně prezentoval jednotlivé nákladové položky rozpočtu. Kol. dr. Hurychová se dotazovala, 

zda katedry dostanou informaci, které jejich požadavky na letošní rok byly schváleny a které ne. 

Bc. Hájek uvedl, že katedry budou informovány. Prof. Boháč dále informoval o účelově vázaném 

příspěvku na zvýšené náklady energií z roku 2023. Z celkového příspěvku zbyla částka ve výši 5,5 
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milionů Kč, která ale není do návrhu rozpočtu zahrnuta, protože je možné finanční prostředky vynaložit 

pouze na zvýšené náklady energií. Rektorát UK bude usilovat, aby tento příspěvek nemusel být do 

budoucna vázán účelově na náklady energií. Kol. dr. Hurychová se dále dotazovala, zda se plánuje 

rozšíření bezpečnostního kamerového systému na fakultě. Bc. Hájek informoval, že je naplánována 

obměna kamerového systému a zároveň jeho rozšíření ve výši 600 000 Kč. Následně prof. Boháč 

informoval, že byla vytvořena samostatná položka v rozpočtu pro občerstvení na akcích fakulty ve výši 

450 000 Kč. Jednotlivé požadavky kateder ohledně občerstvení musely být mírně pokráceny. Kol. dr. 

Sedláček se také dotazoval na telefonní poplatky. Paní Fialová informovala, že se jedná o mobilní tarify 

některých vedoucích kateder a členů kolegia děkana. Kol. dr. Hurychová se dále dotazovala na název 

externí firmy na zajištění odvodů sociálního pojištění. Prof. Boháč uvedl, že se jedná o společnost HLB 

PROXY, která je vysoutěžená rektorátem a Orange TAX. Kol. Chmela se dále dotazoval ohledně 

stipendií na letní školy, zda se vztahují také na letní zahraniční školy. Prof. Boháč informoval, že letní 

zahraniční školy jsou zahrnuty v tzv. kolových výzvách, tj. v jiných položkách rozpočtu stipendijního 

fondu. Do budoucna budou vypracována v této oblasti také indikativní kritéria, dle kterých se bude 

finanční rozdělení prostředků posuzovat. Kol. Chmela se také dotazoval, zda se uvažuje o možném 

navýšení prospěchových stipendií. Prof. Boháč uvedl, že je prozatím nejistá konkrétní částka, kterou 

fakulta dostane od rektorátu na Erasmus stipendia. Současná částka stipendií na Erasmus k 

dofinancování ze stipendijního fondu je navrhnuta, tak, aby pokryla všechny studenty vyjíždějící na 

Erasmus. Zbývající částka, která nebude využita na Erasmus stipendia se může případně využít na 

prospěchová, doktorandská nebo jiná stipendia. Dále v rámci diskuse o výnosové části rozpočtu prof. 

Boháč uvedl, že bude navýšen počet studentů o 50 v magisterském studijním programu a zároveň bude 

ponížen počet studentů CŽV o 50 studentů. Příští rok se plánuje program CŽV zcela zrušit. Kol. Chmela 

se dotazoval, zda se uvažuje o vytvoření fakultního e-shopu.  Mgr. Čerychová doplnila, že e-shop je v 

současné době pouze v omezené formě provozován prostřednictvím nakladatelství Leges. Oddělení 

strategického rozvoje by jej také rádo rozšířilo v souvislosti s projektem revitalizace budovy, a proto 

aktuálně mapuje možnosti v úzké spolupráci s oddělením komunikace. Proděkan Antoš věc již řeší. 

Usnesení č. 6/1: 

„Ekonomická komise AS PF UK doporučuje AS PF UK schválit rozpočet pro rok 2024.“ 

(8 pro, 0 proti, 0 zdrž.) 

3. Právní jednání (návrh smlouvy o dílo) k investiční akci PF UK – fasády a okna 

Kol. dr. Sedláček uvedl tento bod a představil JUDr. Jakuba Klatovského, který připravoval návrh 

smlouvy o dílo k investiční akci PF UK – fasády a okna. Dr. Klatovský následně stručně popsal hlavní 

body smlouvy o dílo a jednotlivé podmínky smlouvy. Bc. Hájek dále informoval, že tato smlouva o 

dílo byla projednána 10. června 2024 na kolegiu rektorky. Kol. dr. Sedláček se v rámci diskuse 

dotazoval, zda je ve smlouvě o dílo ujednána smluvní pokuta k tíži PF UK, jako objednatele, a také jak 

bude probíhat vypořádání případných připomínek ze strany zhotovitele. Dr. Klatovský informoval, že 

jediná smluvní pokuta stanovená objednateli je za pozdní úhrady faktur a připomínky jsou vypořádávány 

v rámci zadávacího řízení. Připomínky od dodavatelů jsou přijímány pouze pokud jsou přiměřené a 

odpovídají záměru zadavatele. Kol. Chmela se také dotazoval na způsob kalkulace výše pojištění 

investiční akce. Dr. Klatovský uvedl, že pojištění musí být přiměřené ve vztahu k zakázce a zároveň 

přiměřené k možné výši škody. Tato investiční akce bude probíhat po etapách a pojištění je stanoveno 

ve výši vždy ke konkrétní etapě. Kol. dr. Sedláček se dále dotazoval kdo bude schvalovat soupis 

provedených prací. Dr. Klatovský informoval, že ve smlouvě je uveden pověřený pracovník 

technického dozoru stavebníka. 
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Usnesení č. 6/2: 

„Ekonomická komise AS PF UK doporučuje AS PF UK vyjádřit souhlas s návrhem smlouvy o 

dílo, která má být uzavřena na základě zadávacího řízení s názvem 'UK – PF Oprava fasády a 

oken – 2. část'.“ 

(7 pro, 0 proti, 0 zdrž.) 

4. „Akce spotřebiče“ na PF UK 

Kol. dr. Sedláček uvedl tento bod a poděkoval paní Fialové za zpracování statistiky spotřebičů. 

Následně předal slovo paní Fialové, která informovala, že na fakultě je téměř 90 lednic, s tím, že to jsou 

většinou starší lednice s vysokou spotřebou elektrické energie. Mgr. Čerychová (koordinátorka 

udržitelného rozvoje na PF UK) v následné debatě ocenila zařazení tohoto bodu do programu a podpořila 

snahy o snížení spotřeby elektrické energie, když zdůraznila, že i na celouniverzitní úrovni se aktuálně 

tématu udržitelného rozvoje věnuje zvýšená pozornost. Prof. Boháč považuje za žádoucí redukovat 

počet ledniček na fakultě s ohledem na jejich vysokou spotřebu a důraz na udržitelnost. Kol. dr. 

Hurychová by navrhovala počet ledniček zredukovat a umístit ledničky pouze na sekretariát nebo do 

společných prostor chodby. Kol. Bc. Čech uvedl, že podporuje redukci ledniček, a to jak z 

ekonomických, tak environmentálních důvodů. Navrhl, aby v usnesení ekonomické komise AS PF UK 

bylo uvedeno, že se jedná o požadavek komise, na kterém je v rámci ekonomické komise (a akademické 

obce) shoda. Prof. Boháč dále vyzval k vyhotovení podobné evidence tiskáren. Kol. dr. Hurychová 

navrhla vyzvat k redukci spotřebičů a zároveň ke sjednocení pravidel pro nákup nových spotřebičů.  

Usnesení č. 6/3: 

„Ekonomická komise AS PF UK žádá vedení PF UK o přijetí opatření k redukci počtu lednic 

v prostorách PF UK s ohledem na udržitelný rozvoj.“ 

(8 pro, 0 proti, 0 zdrž.) 

5. Různé 

Kol. dr. Sedláček uvedl tento bod a otevřel rozpravu, ve které se kol. Bc. Čech dotazoval na tubusy 

červené barvy pro červené diplomy (pro studující, kteří absolvovali s vyznamenáním) na promoce. Prof. 

Boháč informoval, že červené tubusy se již řeší s dodavatelem. Kol. dr. Hurychová závěrem 

upozornila, že na stránkách fakulty chybí tlačítko na odmítnutí souborů cookies. Prof. Boháč uvedl, že 

tlačítko bude na stránky fakulty přidáno.   

 

Kol. dr. Sedláček závěrem informoval, že další zasedání ekonomické komise je naplánováno na podzim 

2024. Následně poděkoval všem přítomným za účast a zasedání ukončil. 

 

 

 

Zapsal: Míka  

Schválil: Sedláček  


